
MAGISTRÁT MĚSTA ÚSTÍ NAD LABEM 

Odbor kultury, sportu a sociálních služeb 

Velká Hradební 8, 400 01 Ústí nad Labem 

 

Zápis č. 9 

ze zasedání Kulturní komise RM dne 12. listopadu 2019 
 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
 

Nepřítomni: Tomáš Christian Brázda, dipl. um.; Martin Trnovec 
 

 

Kulturní komise je usnášení schopná 5 hlasy.  

 

Jednání zahájeno v 14.07 hod. Ukončeno v 16.35 hod. 
 

Program jednání  

1. Zahájení 

2. Schválení zápisu z minulého jednání  

3. Žádosti o poskytnutí dotace z programu Fondu RM 

4. Žádost o změnu údajů v oblasti kultury 

5. Koncepce kultury města Ústí nad Labem 2021-2030 – informace  

6. Různé 
 

Usnesení: Kulturní komise RM schvaluje program 9. jednání KK v roce 2019. 

 

HLASOVÁNO:   5 pro  0 proti  0 zdržel se 
 

 

 

1. Zahájení 

Předseda přivítal přítomné členy komise.  

Předseda komise navrhl schválit hosta k bodu programu č. 5 dnešní Kulturní komise RM a to 

Ing. Františka Podrápského, který spolupracuje s firmou MEPCO s. r. o. na tvorbě koncepce 

kultury. Členové komise s tímto souhlasí. 

 

Hlasováno:  5 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání 

Návrh na usnesení: Kulturní komise RM schvaluje zápis z 8. jednání KK, které se konalo 16. 

10. 2019. 

 

HLASOVÁNO:  5 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise RM schvaluje zápis z 8. jednání KK, konaného dne 16. 10. 2019. 

 

3. Žádost o poskytnutí dotace z programu Fondu RM 

Tajemnice komise předala členům komise žádost předloženou do dotačního programu Fond 

RM. Žádost byla bodově ohodnocena. Hodnocení bylo předloženo od všech přítomných členů 

komise. 

 

 

 



MgA. Ľubica Bakičová (IČ 05045223) – „Výtvarná výstava s názvem ´1:06´“ 

Žádost podána dne 22. 10. 2019 na společnou výstavu Ľubici Bakičové (sklářská tvorba) a 

Gyeore Lee z Jižní Koreje (malíř) v německém Mannheimu, která se uskutečnila 10. 5. – 7. 6. 

2019. Žádost je podána ve výši 14.500,- Kč.  

K žádosti proběhla diskuze. Žádost získala 0 bodů. Kulturní komise RM nedoporučuje 

poskytnutí finančních prostředků. 

 

Návrh na usnesení: Kulturní komise RM nedoporučuje poskytnutí dotace pro žadatele MgA. 

Ľubici Bakičovou na akci „Výtvarná výstava s názvem ´1:06´“..  

 

HLASOVÁNO: 5 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise RM nedoporučuje poskytnutí dotace pro žadatele MgA. Ľubici 

Bakičovou na akci „Výtvarná výstava s názvem ´1:06´“. 

 

Římskokatolická farnost – arciděkanství Ústí nad Labem (IČ 44226349) – „Výstava betlémů“ 

Žádost podána dne 31. 10. 2019 na tradiční akci v Kostele Nanebevzetí Panny Marie v Ústí nad 

Labem. Žádost je podána ve výši 32.490,- Kč. 

K žádosti proběhla diskuze. Žádost získala 61 bodů, to odpovídá dotaci ve výši 20 tis. Kč (po 

zaokrouhlení). 

 

Návrh na usnesení: Kulturní komise RM doporučuje poskytnutí dotace ve výši 20.000,- Kč pro 

žadatele Římskokatolická farnost – arciděkanství Ústí nad Labem n akci „Výstava betlémů“. 

 

HLASOVÁNO: 5 pro  0 proti  0 zdržel se 

 

Usnesení: Kulturní komise RM doporučuje poskytnutí dotace ve výši 20.000,- Kč pro žadatele 

Římskokatolická farnost – arciděkanství Ústí nad Labem n akci „Výstava betlémů“. 

 

4. Žádost o změnu údajů v oblasti kultury 

Marek Korbélyi – „Promenádní koncerty“ 

Tajemnice komise předala členům žádost o změnu údajů dotace v oblasti kultury 2019.  

Podána žádost o úpravu rozpočtu poskytnuté dotace ve výši 155.000,- Kč na akci „Promenádní 

koncerty“ v roce 2019. Komise bere tuto změnu na vědomí. 

 

5. Koncepce kultury města Ústí nad Labem 2021-2030 – informace 

Na jednání komise byl pozván Ing. František Podrápský, který spolupracuje s firmou Mepco s. 

r. o. na vytvoření Koncepce kultury města Ústí nad Labem 2021-2030, aby podal informace o 

stavu přípravy koncepce a nastínil další postup pro přípravu tohoto dokumentu. Členové 

komise RM obdrželi verzi pracovního dokumentu po jednání pracovní skupiny ze dne 3. 10. 

2019. 

Ing. Podrápský představil osnovu dokumentu, který se skládá z úvodu, analytické části, 

návrhové části a akčního plánu. Úvod je v podstatě hotov. Analytická část je před konečnými 

úpravami vč. SWOT analýzy, která bude zkrácena na 6-7 bodů. Návrhová část prozatím nebyla 

vůbec řešena. Tato by se skládala z vize, pilíře, opatření a indikátoru. Akční plán, pokud by měl 

být zpracován, je doporučován max. na dva roky a to především z důvodu vyhodnocování. 

Členové kulturní komise mají několik návrhů na doplnění či upřesnění analytické části 

dokumentu. Tajemnice komise předloží přehled návštěvnosti podpořených akcí oblasti kultury 



za rok 2018 (čerpáno bude z předložených vyúčtování) a zašle Ing. Podrápskému ekonomické 

informace k celkovému rozpočtu oblasti kultury za předchozí 4 roky (čerpáno bude 

z rozklikávacího rozpočtu města na webových stránkách). Na dalších jednání komise budou 

sděleny úpravy, které byly provedeny a projednán další postup. 

 

6. Různé 

- Tajemnice komise informovala členy o zprávě národního kontaktního místa pro evropský 

program Kreativní Evropa, kde jsou prezentovány výzvy a výsledky evropského programu, 

dále pak informace o aktuálních tématech evropské kulturní agendy, či výstupy ze setkávání 

profesionálů z kulturních a kreativních odvětví Česka i zahraničí. 

 

Další jednání Kulturní komise RM  

se uskuteční ve středu 11. 12. 2019 od 14.00 hod. 

v Domě kultury Ústí nad Labem, Velká hradební 19 

 

 

Zapsala:  Bc. Martina Čmejlová  _______________________ 

  

 

Ověřil:  Jan Dorant      _______________________ 

 

 

 

 

 

  ________________________      __________________________ 

       Ivan Dostál                          Jaroslav Pém 

          místopředseda                               předseda komise 

 


